
Zápis z jednání školské rady konané dne 6.4.2011 v Chotíkově 

 

Přítomni:  Zdeněk Bříza, Hana Zemanová, Ing. Lenka Křikavá, Mgr. Petra Pangrácová, Mgr.Miloslava 

Pritzlová 

Omluveni : Bc.Kateřina Moučková 

Hosté : Mgr.L. Kuncová, Jitka Paterová 

Program jednání a jeho průběh: 

1. Byla stanovena zapisovatelka dnešní školské rady Petra Pangrácová. 

Průběh hlasování :  schváleno všemi hlasy 

2. Místopředsedkyně ŠR Hana Zemanová přednesla návrh programu: 

            a)Poděkování Jitce Paterové za dobrou organizaci a hladký průběh plesu    

                SRPDŠ 

b)Kontrola zápisu ze 2.3.2011 

c)Stav objednávky žaluzií do tříd a tělocvičny  

d)Odemykání školy během vyučování 

e)Utěsnění vchodových dveří 

f)Pitný režim pro žáky ŠD 

g)Webové stránky školy 

h)Termín schvalování zápisů z jednání školské rady 

i) Diskuze 

Průběh hlasování :  schváleno všemi hlasy 

3. Poděkování Jitce Paterové za organizaci plesu,dohoda termínu na ples v r.2012 ( 3.2.2012, 

hudba – Sekvence) , vyúčtování předloží pí Paterová           ( vzhledem ke svému  časovému 

zaneprázdnění )do příští ŠR 

Zodpovídá : Mgr.Kuncová ( do 4.5.2011) 

4. Kontrola zápisu: 

a. Chodníček mezi školou a školní jídelnou – v současnosti probíhají práce, hotový je 

dřevěný skelet   

b.  Podrobná cenová kalkulace obnovy vybavení tělocvičny byla v termínu předložena, 

pořízení závisí na výši rozpočtu školy ( bude projednán zřizovatelem), bližší info na 

příští schůzi ŠR 

      Zodpovídá : Mgr.Kuncová  ( do 4.5.2011) 

c. Poplatek 30 Kč/měsíc na provoz školní družiny – dle reference Mgr.Kuncové 

zřizovatel zavedení poplatku zamítl  

 

d. Výměna a instalace nových rohoží – mimo speciální rohož na vstupní schody, která 

ještě nebyla dodána a bude instalována odbornou firmou, jsou na ostatních 

dohodnutých místech umístěny gumové rohože  

e. Interakt. tabule – předpokládáme, že obecní úřad přispěje 500 000 Kč          ( musí být 

schváleno zřizovatelem v novém rozpočtu), bude vypsáno výběrové řízení,  jedna 

tabule bude pořízena z projektu „Životní prostředí v Chotíkově  a okolí“ ( v pátek 



8.4.2011 bude probíhat výběrové řízení ),  další dvě tabule z projektu „EU šablony“, 

do roku 2012 budou tedy tabulemi vybaveny všechny třídy 

   O výsledku prvního výběrového řízení bude ŠR informována na příští    

   schůzi . 

   Zodpovídá : Mgr.Kuncová ( do 4.5.2011) 

 

f. Instalace automatického identifikačního a  stravovacího systému byla zřizovatelem 

zamítnuta 

g. Zkvalitnění výuky jazyků  

Fj: bude nabídnut od září 2011 jako zájmový kroužek 

 

       Aj : jako finančně nejvýhodnější se jeví nabídka spolupráce s lektory 

             jazykové školy NEWTONHOUSE s.r.o., ředitelka ZŠ se se školou spojí, 

             vytvoří finanční rozvahu a bude informovat radu o výsledku jednání 

        Zodpovídá : Mgr.Kuncová   ( do 4.5.2011)                       

5. Stav objednávky žaluzií do tříd a tělocvičny – OÚ Chotíkov ( dle zjištění Z.Břízy) s nákupem 

souhlasil již v loňském školním roce, v rozpočtu školy se však nenašly  

dostatečné finanční prostředky. Situaci lze řešit po schválení nového rozpočtu.  

6. Situace s přístupem do ZŠ během výuky stále není uspokojivě vyřešena. Dle nové dohody 

zjistí ŘŠ možnosti využití bezdrátových i kabelových zvonků s rozvodem do ředitelny,kotelny a 

k hospodářce ZŠ. 

Zodpovídá : Mgr.Kuncová (do 30.5.2011)  

7. Utěsnění vchodových dveří – P.Pangrácová přednesla žádost kolegyní o utěsnění všech 

vstupních dveří do ZŠ. Realizaci si vzala na starost Mgr.Kuncová. 

8. Pitný režim ve ŠD – Ing.Křikavová přednesla žádost rodičů o rozšíření pitného režimu ve ŠD - 

konkrétně měli zájem o neochucenou pitnou vodu. V současnosti mají děti k dispozici čaj, ne 

všem vyhovuje. Ředitelka školy žádost akceptovala, bude se nakupovat balená voda, hradit 

se bude z obecních peněz. Dohodne se i doplnění nabídky nápojového automatu o vodu. 

Zodpovídá :  Mgr.Kuncová   ( do 4.5.2011)                        

9. Webové stránky školy – Ing.Křikavová nabídla pomoc s jejich tvorbou a vylepšením. S ŘŠ si 

dohodnou možnosti další spolupráce. 

10. ŠR projednala pevný termín schválení zápisu z jejího jednání – vždy  do 7 dnů od získání 

veškerých podkladů  

      Průběh hlasování :  schváleno všemi hlasy 

11. Diskuze 

a. ŘŠ informovala radu o záměru zřizovatele zrušit k 1.9.2012 speciální třídy.Poukázala 

na to , že důsledkem bude kromě finančních ztrát i snížení aprobovanosti sboru, 

neboť dojde ke snížení počtu pedagogických pracovníků. 

                  b.Pan Zdeněk Bříza poukázal na dlouhodobý problém s nevhodným chováním žáků školy 

v obci. Učitelé, občané Chotíkova, rodiče dětí poukazují na kouření dětí, odhazování odpadků, 

nevhodné chování na zastávce, arogantní chování k dospělým. Učitelskému sboru není tato situace 

lhostejná, snaží se ji řešit s dětmi i s jejich rodiči. Ne vždy se toto daří. Vždy se snaží i mimoškolní 

problémy s žáky probrat a informovat rodiče. Škola má ze zákona oprávnění  kázeňsky řešit nevhodné 

chování svých žáků v případě, že se tak děje během vyučování, zájmových činností prostorách školy a 

během mimoškolních akcí pořádaných školou. V jiných případech je nutné o nevhodném chování dětí 



informovat přímo jejich zákonné zástupce, kteří jsou za ně právně odpovědní. Pokud toto nepomůže , 

je třeba podat podnět na projedání  problému na přestupkové komisi. 

 

 

 

Příští schůzka školské rady proběhne 4.5. 2011 od 16.00 hodin. S tímto termínem všichni souhlasí. 

 

Zapsala Petra Pangrácová 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


